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Deltagare 
Olle Bergman  Ledamot 

Bernt Johansson Ledamot 

Mikael Lundblad  Ledamot 

Mikael Norén  Miljösamordnare 

Philip Lund   Koordinator 

 
Frånvarande 

Jenny Westerin   Sammankallande 

Rickard Sandberg Ledamot 

Max Larsson  Ledamot  

1. MÖTETS ÖPPNANDE 
Philip öppnade mötet och hälsade deltagarna välkomna.  
 

2. GODKÄNNANDE AV DAGORDNING 
Dagordningen godkändes. 

 
3. FÖREGÅENDE PROTOKOLL  

Föregående protokoll gicks igenom och lades till handlingarna. 
 
4. EKONOMI 

Kostnad för konferens vid FIM-miljöutbildning på Landvetter gick över budget.  
 

5. UPPFÖLJNING AV MILJÖHANDLINGSPLAN/AGENDA 
MK gick igenom arbetstavlan som togs fram under mötet i Norrköping. Philip ser till att 
alla får tillgång till teamet där dokumentet finns sparat. Framgent lägger Philip in 
tilldelade uppgifter inom MK i arbetstavlan.  
 

6. MILJÖUTBILDNING IUP 
Utbildningsmaterialet är uppdaterat i IUP och utbildarmaterialet som Bernt och Philip 
tagit fram är testat av Södra distriktet vid deras utbildning. MK är tacksamma för de 
synpunkterna har inkommit. Philip följer upp kostnader för utbildningen med 
utbildningssamordnare efter påsk.  

 
7. KOMMUNIKATIONSPLAN 

MK tog del av affischen om biologisk mångfald som kommer läggas ut på hemsidan för 
föreningarna att skriva ut och sätta upp på anläggningarna.   
MK ber Philip ta fram ett eget förslag på affisch för vattensporterna.  
 
Philip och Mikael N tar ett separat möte och tittar på kommunikationsplanen.  
 

8. MILJÖFORUM 
Det har varit bra respons efter webbinariet om elektrisk motorsport. MK diskuterade 

förslag om webbinarium om biologisk mångfald på motorbanor med inbjudna föreningar 

som kan berätta om goda exempel. Ambitionen är att ha webbinarium 3–4 gånger per 

år.   

Det fysiska miljöforum i oktober föreslås genomföras på Scandic Arlandastad 12–13 
oktober. Philip kontrollerar alternativet med SBF och Jenny innan bokning sker.  
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9. E-BIKE  
Det pågår en dialog mellan Svemo och SBF runt säkerhetsutbildning för el.  
MK beslutar att döpa om punkten till el-racing till kommande möte.     
  

10. ÖVRIGA FRÅGOR 
 
10.1. FIM-MILJÖUTBILDNING  

Bernt rapporterade om FIM:s miljöutbildning på Landvetter, där 10 personer deltog från 
olika federationer. Det var en bra utbildningshelg och tre representanter från Svemo 
har förnyat sina internationella licenser.  

 
10.2. VRIGSTAD MK 

Dialogen med föreningen fortsätter efter klagomål på buller från närliggande granne. 
Mikael har haft möte och föreningen har konsulterat akustiker för att göra en 
ljudmätning på anläggningen.  

 
10.3. GOTLAND GRAND NATIONAL 

Mikael N har fortsatt att hjälpa Gotland Grand National Sports Club med deras nya 
tävlingsområde. Klimatberäkning ska göras av arrangemanget som underlag till 
länsstyrelsen.  

 
10.4. LONA-PROJEKT HOS RYDS MK  

Ryds MK har via Mikael N slutrapporterat LONA-projektet i Naturvårdsverkets LONA-
databas för ökad biodiversitet vid nyanläggning av endurospår. Klubbens 
kontaktperson Jonas Persson i Ryds MK har rapporterat att projektet varit bra och 
mycket värdeskapande för klubben. 

 
10.5. SOLLEFTEÅ MK  

 MK har kontaktat både klubben och kommunen gällande dammbindning. 
 
10.6. BATTLE OF VIKINGS  

Mikael N har fortsatt stötta klubben gällande ljud och naturvärden i kontakter med          
kommunen/länsstyrelsen, sedan klubben tidigare vann ett ärende i miljödomstolen 
  
 

11. NÄSTA MÖTE/MÖTETS AVSLUTNING 
Nästa möte flyttas till den 23 april kl. 19:00.   
 
Philip avslutade mötet och tackade deltagarna. 

  

Vid anteckningarna   Justerare 

Philip Lund   Mikael Norén  

2024-03-26   Justerat vid e-post 2024-04-03 

 


